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آکادمی اسکار ۳۹۷ عضو جدید 
پذیرفت که امیر جدیدی بازیگر 
فیلم »قهرمان« اصغر فرهادی هم از 
جمله آنهاست .به گزارش مهر به نقل 
از ورایتی، آکادمی اسکار امسال از 
۳۹۷ عضو جدید دعوت به عمل آورد 
که شامل چهره هایی چون بیلی 
آیلیش، آن یا تیلور جوی و جیمی 
دورنان است و امیر جدیدی از ایران 
نیز در این فهرست حضور دارد. اگر 
همه دعوت شدگان امسال عضویت 
در آکادمی علوم و هنرهای تصویری 
را بپذیرند تعداد کل اعضای آکادمی 
به ۱۰۶۶۵ نفر می رسد. از این میان 
۹۸۸۵ نفر واجد شرایط رأی دادن 
برای دور بعدی خواهند بود که 
است  اسکار  دوره  نودوپنجمین 
۲۰۲۳ برگزار  ۱۲ مارس  و در 
می شود. در میان دعوت شدگان 
۲۰۲۰ شمار زنان بیشتر شده و ۴۴ 

درصد دعوت شدگان زن هستند. 
۳۷ درصد از دعوت شدگان نیز 
متعلق به اقلیت های قومی نژادی 
هستند و ۵۰ درصد دعوت شدگان 
از ۵۳ کشور دیگر به جز آمریکا 
انتخاب شده اند. از این میان ۷۱ 
نفر نامزدی اسکار را به دست آورده 

بودند و ۱۵ نفرشان این جایزه را 
دریافت کرده بودند. در کنار امیر 
جدیدی بازیگر فیلم »قهرمان« 
اصغر فرهادی، فیروزه خسروانی 
مستندساز ایرانی برنده جایزه ایدفا 
دیگر ایرانی حاضر در این فهرست 
است. آریانا دیبوسی بازیگر فیلم 

»وست ساید استوری« اسپیلبرگ، 
توری کوتسور بازیگر »کودا« هر دو 
برنده اسکار شده اند. جسی باکلی 
از فیلم »دخترگمشده«، جسی 
پلیموندز و کودی اسمیت-  مک فی 
از فیلم »قدرت سگ« نیز در میان 
نامزدهای امسال جای داشتند. پاوو 
چوینینگ دورجی سازنده »لوانا: 
یک گاومیش در کلاس درس«، 
ریوسوکه هاماگوچی کارگردان 
»ماشین من را بران«، سیان هدر 
سازنده »کودا« و یوناس پوهر 
راسموسن سازنده »فرار« نیز در 
چند شعبه دعوت شده اند که باید 
یکی را به انتخاب خود بپذیرند. 
در حالی که همه اینها به شاخه 
شده اند  دعوت  کارگردان ها 
و  مستند  بخش  به  راسموسن 
دورجی، هاماگوچی و هدر به بخش 

نویسندگان نیز دعوت شده اند.

 طهمورث
 »معرکه  در معرکه« را 

روی صحنه می برد
 شیوا خسرومهر:

مردم را با تلویزیون آشتی دهیم
بازیگر سریال »تازه وارد« معتقد است که مردم باید دوباره 
با تلویزیون آشتی کنند و این روزها مخاطب با تلویزیون 
رابطه خوبی ندارد. شیوا خسرومهر عنوان کرد: همه زندگی ها 
یکسری نقاط مشترک و قطعا تفاوت هایی باهم دارند و قطعا 
»زندگی شیرین« مابه ازای واقعی دارد و همین موضوع من 
را اذیت می کرد اما با این وجود ادامه فیلمنامه را خواندم و 
پیشنهاد بازی را پذیرفتم. خسرومهر با بیان اینکه »زندگی 
شیرین« اولین همکاری وی با سجاد معارفی کارگردان اثر 
محسوب می شود، تصریح کرد: من آشنایی با کارگردان 
نداشتم و پیش از این با او کار نکرده بودم حتی زمانی که او 
را از نزدیک دیدم تعجب کردم چراکه از روی ظاهر قضاوت 
کرده بودم اما پس از آنکه شروع به صحبت کرد، نظرم تغییر 
کرد و به این نتیجه رسیدم ظاهر افراد با باطن آنها متفاوت 
است. وی ادامه داد: شاید بتوانم بگویم در این ۲۴ سالی که 
کار کردم، شخصیت هایی شبیه سجاد معارفی و فاطمه 
سادات حسینی که بازیگردان کار بود، ندیدم و در حال حاضر 
این دو جزو دوستان کاری و زندگی من محسوب می شوند. 
بازیگر »زندگی شیرین« تاکید کرد: این اپیزود، یکی از معدود 
کارهایی بود که دوست نداشتم تمام شود و حضور در این 
پروژه جزو خاطرات خوب من محسوب می شود. همچنین 
در این پروژه به این نتیجه رسیدم دل ها و فکرها باید به هم 
نزدیک باشد نه ظاهر آدم ها. خسرومهر بیان کرد: فاطمه 
سادات حسینی بازیگردان اثر که خود فرد توانمندی در عرصه 
تئاتر نیز هست، به شدت به من برای رسیدن به نقش کمک 
کرد. در حقیقت منِ بازیگر برای رسیدن به چنین نقشی ۵۰ 
درصد تلاش کردم و بازیگران ۵۰ درصد به من کمک کرد تا 
به کاراکتر برسم. وی تصریح کرد: پیش از »زندگی شیرین« با 
بازیگران پروژه همکاری نداشتم اما به خوبی توانستم با جوانه 
دلشاد که نقش دختر من را بازی می کرد ارتباط برقرار کنم. این 
بازیگر در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به اینکه 
باید پسران و دختران جوان را باور کرد، یادآور شد: قرار نیست 
فرزندان ما به آرزوی دست نیافتنی برسند و یا راه ما را ادامه 
بدهند. نباید فراموش کنیم که نسل پدر و مادر و فرزند متفاوت 
است. خسرومهر افزود: در اپیزود »زندگی شیرین«، شیرین 
کسی است که خواسته ها، سلیقه، ایدئولوژی و فکرش با نگین 
یعنی دخترش تفاوت دارد و باید بگویم که امیدوارم »زندگی 
شیرین« ای کاش ها را کم کند. وی اظهارکرد: مردم از پخش 
»تازه وارد« راضی هستند و به دیگران توصیه می کنند که آن 
را ببینند. امیدوارم این اثر برای بازیگرانی که به تازگی وارد این 
عرصه شدند و کارگردانانی که می خواهند کار کنند، تکرار 
شود. این بازیگر تلویزیون تاکیدکرد: البته ابتدا باید مردم دوباره 
با تلویزیون آشتی کنند چراکه این روزها مخاطب با تلویزیون 
رابطه خوبی ندارد در صورتی که منِ بازیگر هر رسانه ای کار 
کنم به اندازه تلویزیون مخاطب ندارد. از سوی دیگر برخی از 

قصه ها مجوز ساخت نمی گیرند.

»کلاری«، »آینه« را 
کارگردانی می کند

همزمان با معرفی دعوت شدگان جدید

»امیر جدیدی« به آکادمی اسکار پیوست

بیـــن المـــلل

دبیرکل »ناتو« با برگزاری یک کنفرانس مطبوعاتی 
گفت: روسیه در سند راهبردی سال ۲۰۱۰ به عنوان 
متحد خارجی معرفی شده بود؛ اما در سند جدید 
به عنوان اصلی ترین خطر برای ناتو عنوان شده است. به 
گزارش الجزیره، »ینس.استولتنبرگ« اعلام کرد: به ارائه 
کمک های بیشتر بشردوستانه و دفاعی به اوکراین ادامه 
می دهیم. روسیه در سند راهبردی سال ۲۰۱۰ به عنوان 
متحد خارجی معرفی شده بود؛ اما در سند جدید به عنوان 
اصلی ترین خطر برای ناتو عنوان شده است! ما در طول 
این نشست که نقشه راه ناتو را برای اولین بار از سال ۲۰۱۰ 

مورد بازبینی قرار خواهد داد، به صراحت تاکید خواهیم 
کرد که روسیه تهدیدی مستقیم علیه امنیت ما ایجاد کرده 
است! دبیرکل سازمان پیمان آتلانتیک شمالی در این 
کنفرانس مطبوعاتی بیان داشت: سران ناتو برای پاسخ به 
واقعیت های امنیتی جدید تصمیم گیری کردند. نیروهای 
نظامی خود در دریاهای آزاد را به ۳۰۰ هزار افزایش 
می دهیم. توان نظامی خود در حوزه هوایی را نیز ارتقا 
می دهیم. برنامه هایی را برای اولین بار از زمان جنگ سرد 
تا امروز مورد تصمیم گیری قرار دادیم. متحدان در ناتو 
تصمیم گرفتند که ۲ درصد از تولید ناخالص داخلی خود را 

در هزینه های دفاعی خود هزینه کنند. فضای امنیتی خود 
را تحول جدیدی یجاد کردیم. این همان مفهوم راهبردی 
جدید است. وی در خصوص اینکه »واکنش سران ناتو در 
برابر سخنان و مواضع زلنسکی، رئیس جمهور اوکراین چه 
بود؟«، ادامه داد: حمایت قدرتمندی از سوی سران در 
نشست برای ارائه کمک های نظامی به این کشور وجود 
دارد. اوکراین برای استقلالش می جنگد اما این موضع 
برای امنیت ما هم مهم است. درهای ناتو برای عضویت 
اوکراین باز خواهد بود. متحدان در ناتو ارائه یک بسته 
کمکی جامع به اوکراین که شامل تامین امنیت و ارسال 
تجهیزات نظامی و سیستم  های ضدهوایی است را تایید 
کرده  اند. کی یف تا هر وقت که بخواهد می تواند روی ناتو 
حساب باز کند؛ زیرا متحدان به کمک  های مالی و نظامی 

خود ادامه خواهند داد.

ینس استولتنبرگ:

درهای عضویت »اوکراین« در  ناتو   باز   است

معاون وزیر امورخارجه روسیه بیان داشت که کشورش 
درباره قصد فنلاند و سوئد برای عضویت در ناتو دیدگاهی 
منفی دارد. به گزارش فارس، »سرگئی.ریابکوف« معاون 
وزیر امورخارجه روسیه به تلاش ناتو برای عضویت سوئد 
و فنلاند واکنش نشان داد. به نوشته وبگاه »یاهونیوز«، 
خبرگزاری ریا نووستی به نقل از ریابکوف نوشته است، 
روسیه دیدگاهی منفی در قبال قصد این دو کشور برای 
عضویت در ناتو دارد. این مقام روس خاطرنشان کرد: 
توسعه ناتو اقدامی »ثبات زدا« بوده و برای کشورهای عضو 

این اتحاد نظامی امنیت افزوده ای به همراه نخواهد داشت. 
ریابکوف درباره توسعه گروه »بریکس« شامل )برزیل، 
روسیه، هند، چین و آفریقای جنوبی( گفت: مسکو از این 
امر استقبال می کند. وی با اشاره به درخواست جمهوری 
اسلامی ایران و آرژانتین برای عضویت در این گروه 
اقتصادهای نوظهور متذکر شد: »در مورد هر درخواست، 
نباید انتظار تصمیم گیری فوری را داشت.« ریابکوف 
افزود: روند انتخاب نامزدهای عضویت در این گروه 
»دشوار و پیچیده« است و برای ارائه جزئیات و اظهارنظر 

درباره نامزدهای احتمالی، زود است. »سرگئی لاوروف« 
وزیر امورخارجه روسیه از پیشنهاد ایران و آرژانتین در 
پیوستن به گروه »بریکس« استقبال کرد و گفت که این 
دو کشور این شایستگی را دارند. او پس از نشست وزرای 
خارجه کشور های حاشیه دریای خزر به خبرنگاران 
اظهارکرد: »ایران و آرژانتین شایسته پیوستن به بریکس 
هستند و روند مقدماتی برای گسترش این گروه آغاز 
شده است.« »ژائولیجیان« سخنگوی وزارت امورخارجه 
چین نیز پس از درخواست ایران و آرژانتین برای پیوستن 
به گروه بریکس بیان داشت که پکن با شرکای بریکس 
همکاری خواهد کرد تا با مداومت گسترش اعضای 
این سازوکار را برای پیوستن شرکای همفکر بیشتر به 

خانواده بریکس پیش ببرند.

معاون وزیر امورخارجه روسیه: 

توسعه ناتو   به کشورهای عضو امنیت بیشتری نمی دهد

بازگشت یک چهره دیگر به افغانستان
طالبان اعلام کرد که با تلاش این گروه معاون مجلس 
سنا دولت گذشته افغانستان به این کشور بازگشته است. 
به گزارش فارس، طالبان از بازگشت »حسیب ا... کلیم زی« 
معاون مجلس سنا در حکومت پیشین افغانستان به کابل 
خبر داد. براساس گزارش کمیسیون ارتباط با شخصیت های 
... کلیم زی، معاون مجلس سنا و رئیس  افغان، حسیب ا
کمیسیون روابط بین المللی در حکومت پیشین، چهارشنبه 
به افغانستان بازگشته است. این در حالی است که هفته 
جاری همچنین نظام الدین قیصاری یکی از چهره های 
نزدیک به مارشال دوستم نیز به افغانستان بازگشت. قیصاری 
یکی از چهره های جنجالی نزدیک به مارشال دوستم است 
که در دولت گذشته افغانستان نیز چندین بار اشرف غنی 
تلاش کرد وی را به دلایل مختلف بازداشت کند. پیش از این 
برخی منابع مدعی شده بودند که نظام الدین قیصاری به دلیل 
اختلاف با مارشال دوستم به افغانستان بازخواهد گشت. 
به دنبال تسلط طالبان بر افغانستان برخی از سیاسیون و تجار 
این کشور به خارج از کشور سفر کردند، این در حالی است 
که بسیاری از مقامات ارشد طالبان اعلام کردند که این گروه 
خواستار بازگشت نخبگان و رهبران سیاسی دولت گذشته 

به افغانستان بوده و امنیت و عزت آنها تامین خواهد شد. 
 

 سازمان ملل، سودان و اتیوپی را
 به آرامش فراخواند

دبیرکل سازمان ملل از افزایش خشونت ها میان سودان 
و اتیوپی که منجر به کشته شدن ۸ سودانی در مرز دو کشور 
شد، ابراز نگرانی کرد و از دو طرف خواست خوشتندار باشند. 
به گزارش آناتولی، استفان دوجاریک، سخنگوی سازمان ملل 
در جریان یک کنفرانس خبری در مقر دائمی سازمان ملل 
در نیویورک از نگرانی عمیق آنتونیو گوترش، دبیرکل این 
سازمان درباره حوادث اخیر میان سودان و اتیوپی که منجر 
به کشته شدن ۸ تن شد، خبر داد. یکشنبه ارتش سودان در 
بیانیه ای اعلام کرد که اتیوپی ۷ سرباز سودانی و یک شهروند 
زندانی خود را اعدام کرده است. در این بیانیه آمده است که 
سودان در این باره سکوت نخواهد کرد و به سختی جواب 
خواهد داد. در همین حال، ارتش اتیوپی اوایل سه شنبه 
آمادگی خود را برای همکاری با همتای سودانی خود در 
تحقیقات مربوط به این حادثه اعلام و ابراز امیدواری کرد که 
دولت سودان از هرگونه تشدید تنش فاصله بگیرد. سخنگوی 
گوترش در این باره گفت: دبیرکل به شدت نگران درگیری های 
مجدد بین سودان و اتیوپی در امتداد مرز مورد مناقشه در 
۲۲ ژوئن است که بر اساس گزارش ها منجر به کشته شدن ۷ 
سرباز و یک غیرنظامی سودانی شد. وی افزود: دبیرکل از هر 
دو کشور می خواهد تا خویشتنداری کنند و گام های مشخصی 
برای کاهش تنش و حل اختلافات خود بر سر منطقه الفشقه 
از طریق راه های مسالمت آمیز بردارند. باید خاطرنشان کرد 

سطح تنش میان مرزهای دو کشور بالا رفته است.

گـــــزارش
 یونان دیوار مرزی با ترکیه را

 3  برابر افزایش می دهد

وزیر مهاجرت و پناهندگی یونان با اشاره به بحران سازی 
ترکیه از پناهجویان، اعلام کرد که طول دیوارمرزی 
با  این کشور را افزایش خواهند داد. به گزارش فارس، 
روزنامه »زمان« در گزارشی خبر داد که دیوار ساخته 
شده توسط یونان در مرز با ترکیه ۱۳ کیلومتر است و 
این کشور از سال گذشته تاکنون برای جلوگیری از موج 
مهاجرت های غیرقانونی، در امتداد مرز ناهموار با ترکیه 
اقدامات حفاظتی خود را افزایش داده است. طبق گزارش 
پایگاه خبری »روسیاالیوم«، »نوتیس میتاراچی« وزیر 
مهاجرت و پناهندگی یونان در این باره گفت: »ترکیه 
به وضوح تلاش می کند تا از مهاجران برای ایجاد بحران 
با یونان استفاده کند؛ ارقام و اعداد چنین امری را نشان 
می دهد.« وزیر مهاجرت و پناهندگی یونان افزود: »طی 
بحران پناهندگان در سال ۲۰۱۵، یک میلیون آواره 
سوری به کشور آمدند اما بعدها این میزان بسیار کاهش 
یافت. درحال حاضر تخمین زده می شود که روزانه ۱۰۰۰ 
مهاجر به طور غیرقانونی از مرز عبور کنند. امسال میزان 

مهاجرت ها تا ۲۰درصد افزایش یافته است.«
  افزایش اقدامات حفاظتی

میتاراچی درباره افزایش اقدامات حفاظتی در مرزها 
بیان داشت: »صدها مامور گشت مرزی در امتداد مرز 
دریای اوروس مستقر شده اند تا روند گشت زنی ها در 
هفته های اخیر را تشدید کنند. اما یونان زمان را برای 
پیشبرد برنامه های خود با هدف افزودن ۸۰ کیلومتر سیم 
خاردار و فولاد به دیوار ۴۰کیلومتری موجود تلف نخواهد 
کرد؛ برنامه هایی که به دلیل ترس از یک موج بزرگ تر 
ناشی از مهاجرت ها در نظر گرفته شده اند.« پیش از این 
نیز، خبرگزاری »آسوشیتدپرس« به نقل از وزیر امور 
مهاجرت ترکیه اعلام کرده بود که دیوار فولادی یونان 
با ترکیه از ۴۰ به ۱۲۰ کیلومتر گسترش خواهد یافت. او 
گفته بود که این تصمیم دولت برای توسعه بیشتر دیوار 
مرزی است و آ نها از اروپا برای این طرح درخواست کمک 
مالی کرده اند. این اظهارات در حالی از سوی مقامات 
یونان مطرح می شود که رسانه ها اعلام می کنند دولت 
آتن، به رغم تشدید اقدامات نظامی خود در امتداد دریای 
اوروس در مرز با ترکیه، مهاجران همچنان از این منطقه 

ممنوعه عبور می کنند.

»میقاتی« ترکیب کابینه جدید لبنان را به »عون« داد
کوتــــاه

منابع خبری لبنان از اعلام ترکیب کابینه 
دولت جدید لبنان به رئیس جمهوری این 
کشور توسط نخست وزیر مکلف خبر دادند. 
به گزارش ایسنا، روزنامه الأخبار لبنان اعلام 
کرد که نجیب میقاتی، نخست وزیر مکلف 
این کشور با میشل عون، رئیس جمهوری 
لبنان در کاخ بعبدا در بیروت دیدار کرد. 
طبق این گزارش، میقاتی، عون را در جریان 
نتایج رایزنی های غیرالزام آور دو روز اخیر 
خود در پارلمان جهت کسب آرای نمایندگان 
برای ساختار کابینه آتی دولت لبنان قرار 
داد. میقاتی در سخنانی پس از دیدار با 
میشل عون گفت: ساختار کابینه ای را که 
مناسب می دانم، به میشل عون اعلام کردم. 
سایت النشره در این باره اعلام کرد که طبق 
اطلاعات به دست آمده، ترکیب کابینه 

نجیب میقاتی مشابه ترکیب دولت فعلی 
وی و دارای ۲۴ وزیر است و او تنها پنج وزیر 
را تغییر داده است. النشره همچنین نوشت: 

یکی از پنج وزیر مذکور وزیر نیرو و آب است 
اما تغییری در اسامی روسای وزارتخانه های 
اصلی مشاهده نمی شود. نخست وزیر مکلف 

لبنان در کنفرانس مطبوعاتی در بیروت در 
پایان رایزنی های غیرالزام آور دو روز اخیر 
در پارلمان جهت کسب آرای نمایندگان 
اظهارکرد:  آتی  کابینه  ساختار  برای 
همسو با پرونده تعیین مرزهای دریایی با 
رژیم صهیونیستی و مذاکرات با صندوق 
بین المللی پول و پروژه برق با مصر، سوریه 
و اردن کابینه جدید و قدرتمندی را تشکیل 
خواهیم دهد. میقاتی که سیاستمداری 
کهنه کار و بازرگانی میلیاردر است تاکنون 
سه دوره نخست وزیر لبنان بوده است و 
درصورت موفقیت مجدد در تشکیل دولت 
چهارمین دوره نخست وزیری خود را تجربه 
خواهد کرد. لبنان در سال های اخیر با 
شدیدترین بحران های سیاسی و اقتصادی 

تاریخ خود روبه رو بوده است.

ساخت  پروانه  صدور  شورای 
سینمایی در جلسه اخیر با سه فیلم نامه 
موافقت کرد. فیلم نامه های »آینه« به 
تهیه کنندگی علی اوجی و کارگردانی و 
نویسندگی محمود کلاری، »در آغوش 
درخت« به تهیه کنندگی محمدرضا 
مصباح و کارگردانی و نویسندگی قاسم 
لطفی خواجه پاشا و »انتهای باغ« به 
تهیه کنندگی و کارگردانی سیدابراهیم 
عامریان و نویسندگی حمزه صالحی 
موافقت شورای پروانه ساخت سازمان 

سینمایی را اخذ کردند.

وودی آلن:
 حداقل یک فیلم دیگر می سازم

در مصاحبه لایو اینستاگرامی که آلک 
بالدوین با وودی آلن انجام داد، کارگردان 
سالخورده سینما اعلام کرد که دیگر اشتیاق 
چندانی به ساخت فیلم ندارد. وودی آلن 
در یک مصاحبه زنده و نادر با آلک بالدوین 
در اینستاگرام شرکت کرد. بالدوین که ۲.۴ 
میلیون نفر دنبال کننده اینستاگرام دارد، 
پیش تر برای وودی آلن در فیلم »آلیس« 
در سال ۱۹۹۰، »تقدیم به رم با عشق« در 
سال ۲۰۱۲ و »یاسمین آبی« در سال ۲۰۱۳ 
نقش آفرینی کرده بود. در این گفت وگو 
بالدوین از فیلم های آلن به عنوان »یک 
حمام آبگرم که حال وی را خوب می کند« 
یاد کرد و در برابر وودی آلن اعلام کرد در 
نظر دارد پس از فیلم بعدی اش که در پاریس 
فیلمبرداری می شود به کارگردانی برای 
همیشه خاتمه دهد. آلن گفت: احتمالا 
حداقل یک فیلم دیگر خواهم ساخت. وی 
افزود: بخش مهمی از هیجان سینما از بین 
رفته است. وی یادآور شد: وقتی یک فیلم 
می ساختم، آن فیلم به سالن های سینماهای 
سراسر کشور می رفت. امروز، فیلم می سازی 
و چند هفته ای فیلم در سینما اکران می شود. 
شاید ۴ هفته، شاید ۶ هفته و بعد یک راست 
به سرویس های استریم یا سرویس های پولی 
می رود … این دیگر همان چیز قبلی نیست 
… برای من لذتی ندارد. این کارگردان ادامه 
داد: من از ساخت یک فیلم و نمایش آن در 
سینما دیگر لذتی نمی برم. احساس خوبی 
بود که بدانم ۵۰۰ نفر یکبار آن را می بینند. 
نمی دانم چه احساسی برای ساختن فیلم 
دارم. می خواهم یکی دیگر بسازم و ببینم چه 
حسی دارد. بالدوین کتاب جدید وودی آلن 
را چند بار در طی مصاحبه نشان داد. کتاب 
خاطرات او با عنوان »مقبول هیچ« و کتاب 
جدیدش که مجموعه مقالاتی با عنوان 
»جاذبه صفر« است، در این برنامه معرفی 
شدند. آلن که به مدت ۵ دهه به طور متوسط 
سالی یک فیلم ساخته، نوشته و کارگردانی 
کرده است، او سازنده بیش از ۵۰ فیلم بلند 
است. آلن اظهارکرد که نباید در زمستان 
در سرما بماند یا در تابستان در گرما بماند 
یا ساعت ۵ صبح بیدار شود. وی گفت: در 
خانه هستم و کاری برای انجام دادن وجود 
ندارد اما می توانم ورزش کنم، بنویسم و... 
من در این مدت خیلی نوشتم. من اگر فیلم 
نمی ساختم چه می شد؟ این هم راه خوبی 
برای زندگی است. اما بعد فکر کردم شاید 

یک یا دو فیلم دیگر بسازم. 

سیاوش طهمورث قصد دارد نمایش 
تحسین شده »معرکه در معرکه« را 
باردیگر از نیمه دوم مرداد سالجاری روی 
صحنه ببرد. طهمورث گفت: قصد دارم 
نمایش »معرکه در معرکه« را که بیش 
از ۲ دهه از اولین اجرای آن می گذرد 
باردیگر روی صحنه ببرم. وی با اشاره 
به اینکه سالن اجرا به زودی مشخص 
می شود، افزود: قرار است نیمه دوم مرداد 
نمایش را روی صحنه ببریم. طهمورث 
درباره تغییرات مدنظر در اجرا یادآور شد: 
در متن و شیوه اجرای نمایش تغییری 
ایجاد نشده ولی گروه بازیگران نمایش 

تغییر کرده اند. 

همایون اسعدیان، دبیر شورای صنفی نمایش 
در جلسه شورای راهبردی اکران بیان کرد که همه 
اعضای شورای صنفی معتقدیم در این وضعیت 
براساس  مثلا  و  قدیم  شیوه های  به  نمی توان 
کف فروش، فیلم ها را اکران کرد.جلسه شورای 
راهبردی اکران با حضور محمد خزاعی رئیس 
سازمان سینمایی برگزار شد. محمد خزاعی عنوان 
کرد: شورای راهبردی نه قصدی برای دخالت در امور 
شورای صنفی نمایش دارد و نه در تعریف وظایف 
آن چنین چیزی دیده شده است، بنابراین، شورای 
صنفی باید با قدرت و تدبیر صحیح و حساب شده در 
جهت ایجاد عدالت در امر اکران، جذب حداکثری 
مخاطب، برنامه ریزی جدول زمانبندی نمایش 
فیلم ها و رونق سالن های سینما اقدام کند به عنوان 
یک شورای تخصصی و مشرف بر مساله مهم اکران 
و مستقل است. وی ضمن تشکر از همکاری صنوف 
سینمایی برای تشکیل شورای صنفی نمایش و 
آرزوی موفقیت برای شورا تصریح کرد: شورای صنفی 

نمایش مستقل عمل می کند و قطعا در راستای 
تقویت و ارتقای چرخه اکران، حمایت سازمان 
سینمایی را در کنار خود خواهد داشت. در ادامه 
همایون اسعدیان نکاتی درباره ضرورت های اکران 
و لزوم نگاه واقع بینانه به شرایط جامعه و مخاطبان 
سینما با درنظرداشتن جذب مخاطب بیشتر مطرح 
کرد. وی با اشاره به ضرورت طراحی شیوه های 
جدید و خلاقانه اکران در شرایط اجتماعی پساکرونا 
بیان کرد: حدود ۱۲۰ تا ۱۳۰ فیلم پشت خط اکران 
هستند. همه اعضای شورای صنفی معتقدیم که 
در این وضعیت نمی توان به شیوه های قدیم و مثلا 
براساس کف فروش، فیلم ها را اکران کرد و باید 
راهکارهای جدید را متناسب با وضعیت بحرانی 
اکران و سینما در نظر بگیریم، چون به هر حال مردم 
در شرایط اقتصادی فعلی کمتر به سینما می روند 
و نیاز به یک عزم و همیاری عمومی است تا مردم 
دوباره به سمت سینما برگردند. وی ادامه داد: این 
کار نمی تواند در حد یک شورای صنفی یا چند 

پخش کننده و تهیه کننده دنبال شود و به همکاری 
کلان سازمان سینمایی و نیز دیگر دستگاه های 
مرتبط نیاز دارد تا از راه حل هایی که ما به آ نها فکر 
کرده ایم حمایت کنند. ما در این مسیر به همراهی 
کامل صداوسیما برای پخش تبلیغات تمامی فیلم ها 
نیاز داریم و هر آنچه را در شورا تایید شود، برای 
عملیاتی شدن و نجات وضعیت فعلی اکران، از طریق 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، تلویزیون، شورای 
راهبردی اکران و نیز موسسه سینماشهر پیگیری 
می کنیم تا به این وضعیت بسیار نگران کننده  سینما 
آرامش دهیم. دبیر شورای صنفی نمایش از ارائه یک 
بسته پیشنهادی جدید به شورای راهبردی خبر 
داد که با استقبال همه اعضای شورای راهبردی در 
راستای هم افزایی برای رونق و تقویت چرخه اکران 
و اقتصاد سینما قرار گرفت. پیگیری و رایزنی جدی 
درباره تبلیغات فیلم های سینمایی به ویژه از طریق 
تلویزیون و پلتفرم ها، برپایی جلسات هم افزایی و 
همفکری با مدیران ارشد سازمان آتش نشانی درباره 
بازرسی از سینماها و ایمن سازی سالن ها جهت 
تصمیم گیری برای مراقبت بیشتر از سالن ها و نحوه 
ایمن سازی حداکثری از جمله مصوبات این جلسه 

شورای راهبردی اکران بوده است. 

در جلسه شورای راهبردی اکران مطرح شد:

شیوه های قدیمی اکران دیگر جواب نمی دهد


